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Pan Konstanty Radziwiłł 

Minister Zdrowia  

Ul. Miodowa 15, 00-952 Warszawa 

 

WNIOSEK O UDZIELENIE INFORMACJI PUBLICZNEJ 

Szanowny Panie Ministrze, 

W związku z zaistniałym faktem, że do wejścia Ustawy z dnia 25 września 2015r o zawodzie 

fizjoterapeuty (Dz. U. z 30 XI.2015 poz. 1994)  pozostało już niespełna 2 miesiące, zwracamy 

się z wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej w zakresie zaawansowania prac 

Ministerstwa Zdrowia  w procesie  wdrożenia niniejszej ustawy, a w szczególności: 

1. Jaki jest stan zaawansowania prac nad rozporządzeniami do ustawy o zawodzie 

fizjoterapeuty? I kiedy zostaną zakończone?  

2. Kiedy Ministerstwo planuje powołać Komitet Organizacyjny Samorządu Fizjoterapeutów 

3. Czy jest prawdą, że  zamiast prac nad rozporządzeniami, Ministerstwo Zdrowia wbrew 

wcześniejszym deklaracjom Ministra Konstantego Radziwiłła, pracuje nad własną  

nowelizacją Ustawy?   

Z wyrazami szacunku   

Zarząd Główny OZZ ”Fizjoterapia”                                                                                

 

 
 


